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V. BENNO DAEMEN 
 - (GR. 19/12/2022) 
19. Omgeving en Economie - Mondelinge vraag: milieumisdrijf 

Lupinenweg/Vlieghavenlaan (vraag ingediend door raadslid Gabriels) 
 
MOTIVERING 
Feiten en context 
In zitting van de Gemeenteraad van 28 november 2022 interpelleerde ik bevoegd schepen 
Daemen reeds over de volledige ruiming van de groene buffer gelegen ten oosten van de 
voetbalterreinen van KNV Lozenhoek (wijk E, nr. 401/a). Bij deze ruiming, in opdracht van de 
meerderheid, werd de volledige vegetatie bestaande uit verschillende soorten lage struiken, 
vogelkers, maar ook jonge opgeschoten berkenbomen en andere loofbomen volledig 
vernietigd. Er waren wel degelijk hoogstammen aanwezig. De volledige aanwezige 
biodiversiteit werd vernietigd. 
 
In Vlaanderen is onze natuur (soms hoe klein ook) gelukkig wettelijk beschermd. Deze 
regelgeving geldt voor inwoners, maar evenzeer voor overheden. 
De uitgevoerde werken zijn flagrant strijdig met: 
- artikelen 81 tem 96 van het Bosdecreet (illegale kapping) 
- artikelen 2 tem 13 van het Natuurdecreet (illegaal weghalen gehele vegetatie) 
- artikel 5.2 van het RUP Lupinenweg 
 
In zitting van vorige maand beweerde schepen Daemen bij confrontatie van bovenstaande 
schendingen dat dit niet klopte, en alle werken legaal en conform de regels uitgevoerd 
waren. 
 
Het College van Burgemeester en Schepenen ontving op 7 december jongstleden echter 
een schrijven van het Agentschap Natuur en Bos waarbij wel degelijk een milieumisdrijf 
vastgesteld wordt op basis van bovenstaande regelgeving. ANB last het Gemeentebestuur 
met het nemen van herstelmaatregelen op straffe van eventuele geldboeten of 
strafrechtelijke vervolging. 
 
Intussen werd er op initiatief van de gemeente reeds een heraanplant uitgevoerd bestaande 
uit 1 rij (20x) jonge hoogstambomen en een haagkant. Dit voldoet opnieuw niet aan de 
bepalingen van het RUP (G/T-index van 85pc) noch aan de verplichtingen die ANB oplegt in 
het kader van herstelmaatregelen. 
 
- Is er sprake van voortschrijdend inzicht bij de meerderheid/schepen in vergelijking met de 
Gemeenteraad van november? Erkennen zij dat er hier een milieumisdrijf werd begaan? 
 
- In zitting van de Gemeenteraad van november beloofde de schepen aanplantingen te 
doen, waarbij de buffer zou voldoen aan de bepalingen opgenomen in het RUP (G/T-index 
van 85pc). Waarom werd dit opnieuw niet nagekomen? 
 
- Zal de meerderheid de opgelegde herstelmaatregelen van het Agentschap Natuur en Bos 
onverkort uitvoeren? 
  
- Hoe zal de meerderheid dergelijke flagrante milieumisdrijven in de toekomst voorkomen? 
 
Advies 
Ter bespreking. 
 
BESLUIT 
Hierop wordt volgend antwoord geformuleerd:   
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20. Omgeving en Economie - Mondelinge vraag: pesticidegebruik perceel natuurgebied 
achter voetbalpleinen van de Lozenhoek (vraag ingediend door raadslid De Lobel) 

 
MOTIVERING 
Feiten en context 
In de aanmaning die het Agentschap Natuur en Bos heeft gestuurd over schending van de 
natuurwetgeving aan het gebied achter de voetbalterreinen van de Lozenhoek, werd er ook 
gebruik van pesticide vastgesteld, zowel op de parkeerterreinen als op minstens 6 meter van 
het talud van het oppervlaktewater (beek zuidelijk van het voorvermeld gebied). 
 
Vraag 

1. Was het bestuur op de hoogte van het gebruik van pesticiden in de buurt van het 
natuurgebied? 

 
2. In hoeverre is het bestuur zich ervan bewust dat daar, rond deze voetbalpleinen, 2/3 

van het jaar kinderen lopen en spelen? 
 

3. Is het gebruik van pesticiden ook een algemeen gebruik op de andere domeinen 
van de gemeente? 

 
4. In welke mate worden er alternatieve, duurzame onkruidbestrijdingsmiddelen 

gebruikt? 
 
Advies 
Ter bespreking. 
 
BESLUIT 
Hierop wordt volgend antwoord geformuleerd:  
 
 
  



 GR. 19/12/2022 

- 5 - 

I. ERIK MOONS 
 - (GR. 19/12/2022) 
21. Beleid en organisatie - Toegevoegd punt: vertegenwoordiging gemeentelijke 

intercommunales (vraag ingediend door raadslid Hauben) 
 
MOTIVERING 
Feiten en context 
We hebben in deze gemeenteraad reeds herhaaldelijk van gedachten gewisseld over het 
(vermeend) gebrek aan democratische controle bij de talrijke intercommunales waarvan 
Keerbergen deel uitmaakt. Het lijdt geen twijfel dat het gros van deze intergemeentelijke 
samenwerkingsverbanden een nuttig en nodig doel heeft.  
 
De gemeenteraad wordt geacht controle uit te oefenen over de intercommunales waarmee 
Keerbergen verbonden is. We betreuren het dan ook dat de meeste agendapunten met 
betrekking tot deze intercommunales veelal beperkt blijven tot een summiere agenda van 
een raad van bestuur of een algemene vergadering, waar een door de gemeenteraad 
gemandateerde persoon het standpunt van de gemeente dient over te brengen.  
 
We zijn ons terdege bewust van de beperkte tijd die de gemeenteraad heeft om zich over 
een specifiek dossier te buigen, maar anderzijds menen wij ook dat de bespreking van een 
algemene vergadering/raad van bestuur niet tot loutere formaliteit mag verworden.  
 
Om dit te voorkomen stellen wij voor dat vanaf heden het huishoudelijk reglement wordt 
gewijzigd zodat de door gemeenteraad aangestelde vertegenwoordiger toelichting geeft 
bij de agenda van -in voorkomend geval- raden van bestuur of algemene vergaderingen 
waarin de vertegenwoordiger zetelt. Zij of hij behandelt ook de eventuele vragen van 
gemeenteraadsleden (en koppelt waar nodig terug tussen gemeenteraadsleden en 
intercommunale).  
 
Dit voorstel:  
1. Verhoogt volgens ons toch ietwat de democratische controle: wie is er immers beter 
geplaatst toelichting te geven bij de agenda’s/besluitvorming van intercommunales dan de 
persoon die namens de gemeente zetelt?  
2. Garandeert dat de gemandateerd vertegenwoordiger na de gemeenteraad over 
voldoende dossierkennis beschikt om agendapunten (al dan niet) goed te keuren. 
Gemeenteraadsleden kunnen immers bedenkingen of pertinente vragen formuleren. Indien 
in voorkomend geval de bevoegd schepen zelf vertegenwoordiger is, betekent dit voor 
hem/haar weinig extra werklast (de schepen wordt immers verondersteld reeds op de 
hoogte te zijn van deze dossiers).  
3. Laat toe dat er een echt debat omtrent intercommunales ontstaat zonder de agenda van 
de gemeenteraad bijkomend te verzwaren.  
 
Voorstel van besluit:  
Invoegen in huishoudelijk reglement van een artikel dat stipuleert:  
“Indien op de gemeenteraad agendapunten geplaatst worden die betrekking hebben op 
raden van bestuur of algemene vergaderingen van intercommunales is het aan de door de 
gemeente verkozen vertegenwoordiger(s) om deze agendapunten kort toe te lichten en de 
vragen van gemeenteraadsleden te beantwoorden.”  
 
Advies 
Ter bespreking. 
 
BESLUIT 
Hierop wordt volgend antwoord geformuleerd:  
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22. ICT - Mondelinge vraag: my e-box (vraag ingediend door raadslid Segers) 
 
MOTIVERING 
Feiten en context 
Elke burger heeft een My-ebox waarin hij/zij documenten van verschillende overheden 
ontvangt. Bvb verkeersboete, uitnodiging Covid, Rijtaks, personenbelasting,....  
 
In zijn/haar My-ebox, kan elke burger ook zien welke overheden de My-ebox naar de 
inwoners toe gebruiken. Daar zijn ook gemeenten en RMW bij. Bvb Bonheiden. 
 
De gemeente Keerbergen noch de RMW van Keerbergen staan  op de lijst. 
 
Vraag: Plannen de gemeente  en de RMW van de gemeente Keerbergen die My-ebox in de 
nabije toekomst te gebruiken naar de inwoners toe ? Zo ja, tegen wanneer ? Zo niet, waarom 
niet ? 
 
Advies 
Ter bespreking. 
 
BESLUIT 
Hierop wordt volgend antwoord geformuleerd:  
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23. ICT - Mondelinge vraag: cyberaanvallen lokale besturen (vraag ingediend door 
raadslid Vansevenant) 

 
MOTIVERING 
Feiten en context 
Minister Somers meldt, naar aanleiding van de cyberaanvallen op Zwijndrecht, Antwerpen 
en Diest, dat gemeentebesturen kunnen ondersteund worden om hun cyberveiligheid te 
laten testen. Heeft Keerbergen dit laten uitvoeren, wat was het resultaat? 
 
Advies 
Ter bespreking. 
 
BESLUIT 
Hierop wordt volgend antwoord geformuleerd:  
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V. BENNO DAEMEN 
 - (GR. 19/12/2022) 
24. Omgeving en Economie - Mondelinge vraag: verplichte aanplanting hoogstammen bij 

omgevingsvergunningen (vraag ingediend door raadslid Van Nuffelen) 
 
MOTIVERING 
Feiten en context 
Graag agendeer ik volgende mondelinge vraag ivm. de verplichte aanplanting van 
inheemse hoogstammen maat minimum 12/14 bij het afleveren van een 
omgevingsvergunning: 
 
-Bij veel ingediende heraanplanting plannen zien we steeds vaker dat tuinarchitecten 
meerstammige bomen voorstellen ipv. hoogstammen. 
Hoe beoordeelt het bestuur deze voorstellen? 
 
-Bij onbebouwde percelen van 10 are wordt in de voorwaarden opgelegd om 10 verplichte 
hoogstammen aan te planten. Op andere onbebouwde percelen van 30 are moet men 
slechts 15 hoogstammen aanplanten. Welke regels worden hierbij gehanteerd? 
 
-In de boszone worden recent in veel te behouden boszone of nieuw aan te planten 
boszone graspartijen als onderlaag/kruidlaag aangelegd. Hoe kijkt het bestuur naar deze 
tendens en wordt hierop gehandhaafd? 
 
Advies 
Ter bespreking. 
 
BESLUIT 
Hierop wordt volgend antwoord geformuleerd:  
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25. Omgeving en Economie - Mondelinge vraag: aanplanten van bomen en struiken op 
paardenweiden (vraag ingediend door raadslid De Lobel) 

 
MOTIVERING 
Feiten en context 
In Keerbergen verliest de traditionele landbouw jaarlijks gronden aan de bezitters van 
paarden. 
De Raambeekvallei maar ook een deel van de Lozenhoek, bestaat nu voor een groot 
gedeelte uit opgedeelde vlaktes met palen, draad en schuilhokken. Zeer weinig bomen of 
struiken te zien. 
 
De eigenaars van paardenweiden dienen zich volgens ons bewust te worden van de 
natuurlijke bescherming die bomen en struiken geven en zouden meer gemotiveerd moeten 
worden om - ook in het belang van hun eigen dieren - op een meer duurzame manier om te 
gaan met de natuur. 
 
Niet alleen is het aanplanten van bomen en struiken een eerste stap tegen de opwarming 
van de aarde, het dierenwelzijn is hier minstens even belangrijk (beschutting tegen de zon, 
bijkomende voeding, een grotere biodiversiteit, enz…). 
 
Vraag 
 
Steunt het bestuur dit voorstel en zo ja, hoe zal ze dit concreet doen? 
 
https://ilvo.vlaanderen.be/nl/onderzoeksprojecten/bomen-op-de-weide-bepalen-van-
adequate-beplanting-als-beschutting-voor-dieren-die-buiten-gehouden-worden 
 
https://ilvo.vlaanderen.be/uploads/documents/Weidescherm_Brochure-leidraad-inclusief-
bedrijfsportretten_HR_compressed.pdf 
 
https://www.persinfo.org/nl/nieuws/artikel/project-versterkt-biodiversiteit-om-en-op-dertig-
paardenweides/45452 
 
Advies 
Ter bespreking. 
 
BESLUIT 
Hierop wordt volgend antwoord geformuleerd:  
 
 
  

https://ilvo.vlaanderen.be/nl/onderzoeksprojecten/bomen-op-de-weide-bepalen-van-adequate-beplanting-als-beschutting-voor-dieren-die-buiten-gehouden-worden
https://ilvo.vlaanderen.be/nl/onderzoeksprojecten/bomen-op-de-weide-bepalen-van-adequate-beplanting-als-beschutting-voor-dieren-die-buiten-gehouden-worden
https://ilvo.vlaanderen.be/uploads/documents/Weidescherm_Brochure-leidraad-inclusief-bedrijfsportretten_HR_compressed.pdf
https://ilvo.vlaanderen.be/uploads/documents/Weidescherm_Brochure-leidraad-inclusief-bedrijfsportretten_HR_compressed.pdf
https://www.persinfo.org/nl/nieuws/artikel/project-versterkt-biodiversiteit-om-en-op-dertig-paardenweides/45452
https://www.persinfo.org/nl/nieuws/artikel/project-versterkt-biodiversiteit-om-en-op-dertig-paardenweides/45452
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III. JENS EGGERS 
 - (GR. 19/12/2022) 
26. Duurzaamheid en Mobiliteit - Mondelinge vraag: parkeermogelijkheden in het 

“winkelcentrum”, de communicatie met onze handelaars  (vraag ingediend door 
raadslid Van Camp) 

 
MOTIVERING 
Feiten en context 
De herinrichting van de “Dorpsstraat” en de werken rond de Kerk, actueel in de eindfase, 
vragen extra aandacht van het Bestuur om alles rond mobiliteit en bereikbaarheid naar 
diensten en handelaars vlot te laten verlopen. Zeker door het opstarten van én de 
dorpskernwerken én de plaatsing van de ijspiste en de winterbar op het Gemeenteplein in 
een topperiode voor de lokale handel in onze gemeente, maakt dat er voortdurend moet 
aangepast en verplaatst worden.  
 
De shuttle-bus op vrijdag, de marktdag in Keerbergen, is een aanzet, een goede poging 
maar verwaarloosbaar. Er zijn meer dagen in de week dan die ene marktdag.  
Vooral de handelaars roeren zich, terecht.  
 
Vragen:  
- Was er overleg met de handelaars?  
 
Zo ja, wanneer werd de parkeerproblematiek, de mogelijkheid voor “kort parkeren”, 
besproken? En zo ja, hoe heeft u ingespeeld op de noden?  
- Kan, zodra een fase van de werken gedaan is, de circulatie en de parkeermogelijkheden 
zo snel mogelijk worden aangepast?  
 
- Omliggende gemeenten nemen deel aan de eindejaarsactie voor de handelaars “Hier is ’t 
te doen” en promoten en ondersteunen op deze manier de lokale handel., Onze 
handelaars, kern voor een bloeiende dorpskern, voelen zich terecht in de steek gelaten.  
 
Waarom heeft u deze actie niet mee onderschreven? 
 
Advies 
Ter bespreking. 
 
BESLUIT 
Hierop wordt volgend antwoord geformuleerd:  
 
 
  



 GR. 19/12/2022 

- 11 - 

 - (GR. 19/12/2022) 

27. Duurzaamheid en Mobiliteit - Toegevoegd punt: parkeren in centrum (vraag ingediend 
door raadslid Kestens) 

 
MOTIVERING 
Feiten en context 
Gedurende de werken in de dorpskern is het aantal parkeerplaatsen beperkt. Minder burgers 
kunnen er terecht, vooral ook omdat sommige auto’s er een hele dag blijven staan en dat 
kan toch niet de bedoeling zijn.  
 
Voorstel ter stemming 
 
Groen vraagt daarom dat de Gemeenteraad stemt om voor de duur van de werken 
 
1. op het gemeenteplein en in de dorpsstraat (en in de directe omgeving) tijdelijk een 
parkeerkaart in te voeren, waardoor de parkeertijd beperkt wordt en er parkeerruimte vrij 
komt voor andere parkeerders/klanten van de handelaars. Over de duur van deze 
parkeerkaart kunnen we discussiëren. 
 
2. tijdelijk een bewonerskaart in te voeren voor wie woont aan het gemeenteplein of in de 
dorpsstraat.  
 
3. de parking achter het Gemeentehuis tijdelijk vrij te houden voor wie in het Gemeentehuis, 
in De Post, voor de politie werkt.  
 
4. Het gemeentelijk personeel en de bevolking in het algemeen te sensibiliseren om zoveel 
mogelijk met de fiets naar het werk/dorp te komen.  
 
Advies 
Ter bespreking. 
 
BESLUIT 
Hierop wordt volgend antwoord geformuleerd:  
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V. BENNO DAEMEN 
 - (GR. 19/12/2022) 
28. Omgeving en Economie - Mondelinge vraag: hemelwaterplan (vraag ingediend door 

raadslid Hauben) 
 
MOTIVERING 
Feiten en context 
Volgens het Gantt-schema bijgevoegd bij de offerte voor het opmaken van een 
hemelwater- en droogteplan van milieubedrijf SWECO (gegund in het CBS op 29/09/2022, zie 
offerte pagina 32) zou er reeds een eerste tussentijds rapport beschikbaar zijn over het 
project met een daaraan gekoppeld feedbackmoment.  
 
Mag ik de schepen verzoeken dit tussentijds rapport aan de raadsleden over te maken?  
Mag ik de schepen ook verzoeken een korte stand van zaken over de opmaak van het 
hemelwater- en droogteplan te geven?  
 
Advies 
Ter bespreking. 
 
BESLUIT 
Hierop wordt volgend antwoord geformuleerd:  
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